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Vragen van het lid Lodders (VVD) aan de Staatssecretaris van Economische 
Zaken over het bericht Recall Van Hattem kan beperkter (ingezonden 6 maart 
2014). 

Vraag 1
Kent u het bericht «Recall Van Hattem kan beperkter»?1 

Vraag 2
Kunt u toelichten waarom u heeft besloten dat niet al het vlees, dat sinds 
begin 2012 bij slachterij Van Hattem de deur is uitgegaan, hoeft te worden 
teruggehaald? 

Vraag 3
Kunt u toelichten waarom de Nederlandse Voedsel- en Warenautoriteit 
(NVWA) vorige week een volledige recall eiste van al het vlees dat bij Van 
Hattem was geproduceerd en waarom nu is gekozen voor een meer 
genuanceerde opstelling? 

Vraag 4
Kunt u toelichten wat de gevolgen zijn voor de 55 vleesbedrijven als gevolg 
van de veranderde opstelling van de NVWA? 

Vraag 5
Deelt u de opvatting dat de werkwijze van de NVWA in deze situatie niet 
wenselijk is geweest, aangezien veel bedrijven in onzekerheid hebben gezeten 
en de gevolgen voor deze bedrijven groot kunnen zijn als gevolg van de 
veranderde opstelling van de NVWA? Zo nee, waarom niet? 

Toelichting: 

Deze vragen dienen ter aanvulling op eerdere vragen terzake van het lid 
Lodders (VVD), ingezonden 3 maart 2014 (vraagnummer 2014Z03810)

1 Boerderij, 3 maart 2014
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